
 

 

REFERAT nr  

  3/ 17 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 24.10.17 Sted: Bjørnevatn 

Innkalt av:  Leder   

Ordstyrer:  Referent: Birgit Ingebrigtsen 

Deltakere: 

 

 

Siri S. Sivertsen  

Siren Vonka Danielsen 

Beathe Tverland 

Birgit Ingebrigtsen 

  

Ikke møtt: Kine Olilla  

Bjørge Pedersen 

Andrine Alme 

  

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig /  
tidsfrist 

1. Løpsdager 2018 Søkt om fire løpsdager, en kombinert løpsdag. 2.6, 11.8, 

22.9 og 7.10. Evnt arrangere egne treningsløp tidligere 

om banen er kjørbar før. 

 

2. Hestens dag  Vi ønsker å arrangere «Hestens dag» to ganger neste år. 

Ønske fra medlemmer og publikum som deltok. 

 

3. Jubileum 2017/2018 Travlaget fyller 30 år i år og travbanen fyller 20 år neste 

år, dette ønsker vi å feire med en fest.  

 

4. Generalforsamling Generalforsamling 29.01.18, vi hører med Ritz om vi 

kan ha møtet på Go` Biten.  

Under generalforsamlingen vil det bli delt ut forskjellige 

priser. Forslag til kandidater til disse prisene ønskes fra 

medlemmene. Styret tar gjerne imot forslag til 

forskjellige priser også. Forslagene må være hos styret 

innen 15.11.17 

 

5. Ungdomsrepresentant Styret ønsker sammen valgkomitéen å få inn en 

ungdomsrepresentant i styret. Denne personen må være 

mellom 16 og 26 år. Vi vil ha inn en lovendring om at 

styret kan ha en ungdomsrepresentant. Denne 

representanten vil vi ha i tillegg til de 5 +2 

styremedlemmene vi allerede har i styret.  

 

6. Året så langt Lite aktivitet i laget i år, og ett styre som ikke har 

fungert optimalt. Vi i styret, med leder i spissen, må bli 

flinkere til å få ut info og samle medlemmer til møter. 

Men vi er også avhengige av at medlemmer stiller opp 
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og tar kontakt om det er noe. Er det spørsmål, kritikk 

eller forslag til noe så må medlemmene ta kontakt for at 

vi skal få gjort noe med dette. For at et styre i et lag skal 

fungere er man avhengige av medlemmene. 

Mye skjedde i vår som satt ned motivasjonen hos 

mange, men vi må ta tak i dette og gå inn ett nytt år med 

ny motivasjon for å få dette til å fungere. Dette skal vi få 

til sammen. 

7. Vann på banen Styret sjekker opp mulighetene for å få vann på banen. 

Dette gjør vi for å lette arbeidet for hesteeiere og 

funksjonærer under løpsdager, men også under trening. 

Vi tar opp på generalforsamlingen om medlemmene er 

med på dugnad rundt dette og eventuelt dekning av 

kostnader. 

 

 

 

Neste Møte:  

Dato:  

Referent 

Sign 

 

 


